
30/6/2025 

 5202 השנתית לשנת כללית האסיפה  הסיכום 

 

.  של האיגוד לספורט הניווט השנתיתכללית האסיפה  ההתקיימה   27/6/2025בתאריך 
 .בבנימינההאסיפה נערכה 

מחברי העמותה, ולכן נדחתה    1/4( לא נכחו  9:15הפתיחה הרשמי של האסיפה ) מועד ב
בעלי   79, בנוכחות 9:30)בהתאם לתקנון(. האסיפה החלה בפועל בשעה  דקות 15-הפתיחה ב

 . העמותהחברי  מזכות הצבעה 

 איל ליאור :  )פה אחד( הנבחר יו"ר האסיפה

 יעל כספי : )פה אחד( תהנבחר  האסיפה  תמזכיר

 להלן הנושאים שהוצגו והוחלטו במסגרת האסיפה:

 . ()נועם רביד היוצא  הוצג ע"י יו"ר האיגוד – '( א)נספח  דו"ח יו"ר האיגוד  .א
  אושרהוצג ע"י רואה החשבון של האיגוד )רו"ח שלום כהן(,   –  2024דו"ח כספי לשנת  .ב

 . נמנע(  1נגד,  0בעד,   78)  בהצבעה ע"י האסיפה
בהצבעה ע"י   אושר  – 2023כרואה החשבון של איגוד הניווט לשנת  מינוי רו"ח שלום כהן

 .(נמנעים 0נגד,    0בעד,  79)  האסיפה
 .(אילן גלזר) הוועדההוצג ע"י נציג    –'(  ב)נספח  דו"ח ועדת הביקורת .ג
 . הוצג ע"י יו"ר ועדת האתיקה )אפק גול(  –  דו"ח ועדת האתיקה .ד
  אושרהוצג ע"י יו"ר האיגוד,  –רשות התאגידים  מאתר 2024 לשנת דו"ח מילולי  .ה

 . נמנעים(  0נגד,  0בעד,   79)  בהצבעה ע"י האסיפה
  , ובהתאם לתקנון האיגוד,במסגרת האסיפה –  למוסדות האיגודמיוחדות בחירות  .ו

 . לכלל מוסדות האיגודהתקיימו בחירות 
)זכו   ע"י משתתפי האסיפה הכלליתלמוסדות האיגוד  להלן בעלי התפקידים שנבחרו 

 :לתמיכת רוב מוחלט של הנוכחים באסיפה(
 .יניב ריינהרץ –יו"ר האיגוד  

שהם אגוזי, גאיה אילן, רביב יוגב, אלון כהנא, עמר כחל, תמר   – חברי הנהלת האיגוד 
 . גור, נועה עבודי, ניר קלקשטיין, שי רם-מייר 

 דרור צפורי.אילן גלזר, חנן איל,  – ועדת הביקורת 
 . אלעזר גור, רוני דה קוסטה, רפי הימן, שלמה רז  אפק גול, – ועדת אתיקה ומשמעת 

 
 

 

 יעל כספי       איל ליאור 
 האסיפה   תמזכיר      יו"ר האסיפה 

 
 
 

       יניב ריינהרץ 
 העמותה יו"ר 

  



 היוצא  יו"ר האיגודדו"ח  –' אנספח 

 

 

  



 

 

 

הדות
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.

ןולא ,םתיא ,הינא ,לבפ ,רמת ,ידוד ,יתור ,ןר :הלהנהה ירבחל

ליא ,ןליא :תרוקיבה תדעו ירבחל

וקירנאל םגו ,זעובלו ולשל •

םינודעומה יזכרל •

לטיבא רפע ,דוגיאה אישנל •

.

.

הקיתאה תדעו ירבחל

םיבדנתמלו םיליעפל

!תסנכנה הלהנהל החלצהבו •

21

(2019-2025) הבחר הביטקפסרפב םוכיס

?הלהנהה הקסע המב •
הבוצייו הרידס תוליעפל הרזח ,תוליעפה תריצע תוכלשה םע תודדומתה

o הקסעה יאנת תרדסה ,א"כב לופיט

(םיימעפ) דוגיאה דרשמ רבעמ ס

םיבאשמה לש םיריהז העקשה/לוהינ ,ןועריגה תריצע/םוצמצ ס

תילועפת תואמצעל םינודעומ דודיע ס

"ףיכב טווינ" גותימ ס

?ונמדקתה אל המב •

דוגיאל םידימלת תטילקל םיכירדמ-םינודעומ רוביח ס

(קוויש ,רתא/בושחמ 'עמ) חווט תוכורא תועקשה ס

ןוגראה תמר ס

(2019-2025) הבחר הביטקפסרפב םוכיס

תישיאה המרב •

יפסכה טביהב תינרמש השיג ,םירבשמב (?ידמ) בר קוסיע ס

תיתביבס העפשה ,ןמז לש היצקנופ ס

תויועטו תוחלצה ס

האבה הלהנהל תוצע •

הפוממ אל רוזא ךרד ךותחל אל ,ריצה תא בטיה ןנכתלס

םיהוזמה םינוכיסה תא ןובשחב תחקל ס

םינודעומה תולבגמ/תולוכיל תחכופמ השיג ס

תובדנתה → תויעוצקמ ס
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םיעוריתוליעפמ תוסנכה

דוגיאה תורתי -350

(2019-2025) הבחר הביטקפסרפב םוכיס

:(תירוטסיה) ףנעה הנבמ •
"דוגיאה" י"ע םייזכרמ לועפתו לןהינ

התוהמב תינבבוח עוציב עורזכ םינודעומ ס

יתובדנתה א"כ סיסב לע ש"פוסב תויוליעפ ןוגרא י

םירחא םיריכש וא םיכירדמ תקסעה אלל

:חווט תוכורא תומגמ •

תומרה לכב היצלוגרה תורבגתה ס

רעונה תבכש תוקמטצה ,םיליעפה םיכירדמה רפסמב הדיריס

תומכ ינפ לע תוכיא - הכימתה ינחבמ יוניש ס

ןוגראה תמר טרדנטסל תויפיצב הילע ס

תויחוורב הדיריס

(2019-2025) הבחר הביטקפסרפב םוכיס

"םירוחש םירוברב".

(2023-2025רבוטקואב 7 + (2020-2022) הנורוק
(תוסנכה ןדבוא)תוליעפ תריצע

ס"היתב תגילב השק העיגפ

,טווינל בשק תוחפ)םיישיא תופידע ירדס יוניש (טווינב תובדנבדנתהל ןמזתוחפ ,טו

:םינוכיס דוע שי ,קיפסמ אל הז םאוס

ל"ניב יביטרופס םרח .תיתרבח/תיטילופ תותורדרדתה ,תוכימתב ץוציק ,ןאריאב המחלמ

א"כ ייוניש •

ולש ← דדועויזס

TU זעוב ← וקירננא ס

(םולשתב יופימ ,רכבנ זכר) תובדנתה םוקמב תועצקמתה

18

15

17



 דו"ח ועדת הביקורת  –' בנספח 

 2024לשנת  דו"ח ועדת ביקורת
 

ראשית, הוועדה מודה לחברי הנהלת העמותה על התנדבותם הרבה ופועלם למען קידום מטרות העמותה. גם השנה  

מצאנו שפעולות העמותה מכוונות להשגת מטרותיה, שנושאי המשרה בעמותה פועלים למענה ושהעמותה מנוהלת  

 באופן תקין ושקוף. 

להערות  חלק אחד שמתייחס לשנת התקציב והחלק השני   -בשני חלקים   כבשנה שעברה, בחרנו להציג את הדוח 

 של ההנהלה הנוכחית בתפקידה.  שנייהלשנה ה  ותשמתייחס תפעוליות 

 )ינואר עד דצמבר(  2024הערות לשנת התקציב 

  תהחסרו  הכנסות  כי הגבוה ממשבר כלכלי, ולמרות התחושה )המוצדקת (  החשש בצילו של   עמדההשנה   הפעילות

 . בקפידה נשקלה הוצאה  כל ו השנה, זקפ( י2023משנה שעברה )

ברווח )כמעט( זהה להפסד   2024לאור ההתנהלות השקולה ועקב דחיית מועד תחילת הליגה, האיגוד סיים את שנת 

 2023בשנת  ש"ח  254,221הפסד של לעומת ,  2024ש"ח בשנת  255,823רווח של  ה הקודמת.שנוצר בשנ

 .  2022דומה מאד בערכיו למאזן  2024ניתן לראות כי מאזן 

 . 2022ו  2021 דומות לאלו שבטווח השנים  להיות    *  חזרו יתרות האיגוד  2024בתום כמו כן  

 ( לשימוש לפעילויות  נכסים נטו שלא קיימת לגביהם הגבלה: -)*  

 רוח לתכנון מהלכי שיווק והתיעלות חדשים. אנו מקווים שיתרות אלו יאפשרו חופש ואורך 

לאור נתונים אלו והבהרות שהועדה קיבלה מהגזבר, אנו ממליצים לאסיפה לאשר את הדוחות הכספיים לשנת  

2024 . 

 

 עדכון המערכת החשבונאית 

מעקב   לא מאפשרת   , ההתנהלות היוםת שיפור וטעונ  חשבונאית ה   התנהלותאנו מציינים שהמערכת וש

אחרי גורמים לעליה או קיטון בהכנסות ובהוצאות, דבר שמקשה על הגעה   באופן שוטף  מדויק ומהיר 

ע"י חברי איגוד  להחלטות נכונות כלכלית ועל החלטתן בעיתוי הדרוש. נושא זה הועלה גם בשנים קודמות 

 אנו מקווים כי ההנהלה תצליח לטפל בנושא זה.ועדת ביקורת שונים, חברי הנהלה, וגם ע"י  

שיפור המערכת החשבונאית כדי לאפשר להנהלת האיגוד לבצע בקרה תקציבית )תכנון מול ביצוע(  

ותזרימית )מצב תזרים המזומנים( זאת באופן חודשי. כך גם לאפשר להגיב בהתאם כאשר נוצר פער למול  

 התכנון. 

 

  



 2025עד יוני   2024הערות לשנת תפעול מיולי 

 בחלק זה אנו מציינים ומחווים דעה לגבי נושאים שנמצאים בטיפול ההנהלה. 

 

 : תכנון תקציב שנתי 

דצמבר  )שנת כספים(    -ממליצים לעבור לתקציב מספטמבר עד  אוגוסט )שנת פעילות( , ולא  תקציב ינואר 

 למרות הצורך כנראה ל"תקציב כפול" 

תוכנית  תקציב שיגדיר את , , טרם תחילת שנת התקציבלגבש תקציב שנתי מבעוד מועד לנסות    ממליצים 

כלול תחזית מפורטת ברמה חודשית או רבעונית של הכנסות  יהתקציב רצוי שהעבודה של השנה הקרובה.  

   והוצאות, על סמך הנחות מוסברות.

 עידכון מערכת המחשוב 

נושא נוסף שעלה בעבר הוא עידכון מערכת המחשוב. מערכת המחשוב הישנה של האיגוד מהווה סיכון הולך  

וגדל לפעילות האיגוד ובמחסור בנתונים שמאפשרים תכנון קדימה או מדידת שיפורים. אנו ממליצים להנהלה  

 איגוד השונים. שנתית שתאפשר מעבר למערכת מחשוב מודרנית שתענה על צרכי ה-לפעול לתוכנית רב

   משימותיו של   מידע מאגר  ובנית התיפעול  במנהל  תמיכה 

מנהל תפעול טוב הוא הפנים של האיגוד, חלון הקבלה, והשרות הלקוחות  מול לקוחות "חיצוניים" וחברים   -

 רבים שאינם נמצאים בקשר חברי ורציף עם חברי הנהלה, ופעילים אחרים,. 

 זכינו בשלו, אדם שמוכן להשקיע וללמוד הרבה,   -

 כמו בכל אירגון, פונקציה כזו צריכה תמיכה , הכוונה והגדרת משימות ועדיפויות מההנהלה.  -

תיעוד של הכוונה כזו והגדרת משימות יכול ליצר למעשה  "תורה שבע"פ" וספר הוראות אירגוני שישפר את   -

 התנהלות האירועים. 

 

   שימור ידע והנחיית בעלי תפקיד חדשים 

על מנת לייעל את ניהול הישיבות ולאפשר לחברי הנהלה חדשים להשתלב ביתר קלות בתפקידם, אנו ממליצים  

( של נושאים ותאריכים צפויים לטיפול ההנהלה ונושאים  (expected to do list   להכין רשימה מטלות צפויה

האמורים להתבצע בוועדות השונות לאורך השנה. רשימות אלו ודומות להן, יכולות לעזור לתעל את דיוני  

ההנהלה, ויעזרו לחברי הנהלה חדשים להתכונן יותר טוב לישיבות ולתאם ציפיות עם חברי הנהלה ותיקים  

 ונושאי תפקידים. 

 

  



 . האיגוד המתנהלות ע"י    לפעיליות במתנדבים  חוסר

 נתמכו ע"י מתנדבים חברי האיגוד.   ת במשך השנים רוב הפעילויו

 ההנהלה ומנהל התפעול מציינים כי בשנים האחרונות קשה למצוא מתנדבים לפעילויות כאלו. 

אנו נתקלים יותר ויותר בירידה באיכות של התחרויות ובארגון לתחרויות שנובעת בראש ובראשונה מפיחות  

 בכמות ההתנדבות שהיתה פעם, אך לדעתנו זה מורגש אף יותר בקרב נושאי תפקידים באיגוד. 

 אנו רוצים להזכיר להדגיש ולבקש, שבנוסף להיותינו  חברי מועדון אנחנו גם חברי איגוד, 

אנו מצפים מכלל חברי האיגוד שיתנדבו למלא את התפקידים הרבים הדרושים לביצוע תפקידי ההנהלה וועדות  

 המשנה.

  - קיימים תפקידים משמעותיים אשר עליהם להיות מאוישים על ידי חברי איגוד שאינם בהכרח חברי הנהלה 

 ריכוז ליגת בתי ספר, ריכוז נבחרות, ריכוז מיפוי, טיפול בתמיכות, הקמת אתר חדש ועוד. 

 

 בקשות שהועלו ע"י חברי  איגוד לגבי קשרי הנהלה מול חברי איגוד:  

פרסום מוקדם ככל האפשר של תוכניות עבודה, סדרי עדיפויות, מיפוי, שיפור )אם יש צורך( של המצב   -

 הכספי

 זימון לישיבות הנהלה )למשתתפים חיצוניים( מספר ימים מראש  -

 פרסום פרוטוקול ישיבות ודוח וועדות בזמן סביר.   -

 

 נושאים שנמצאים בעבודה, אך לא התייחסנו אליהם: 

 שיווק ומציאת והגדרת קהלי יעד לחברים חדשים + יעדים מדידים להתקדמות  -

 עבודה מול התאחדות בתי הספר  -

  תמיכות -

 עיצוב והגדרת פעילות האיגוד על הספקטרום בין איגוד ספורט הדואג לתחתית הפירמידה , לבין מנהלת ליגה.   -

 

 על החתום, 

 : חברי הועדה

 אילן גלזר 

 איל ליאור 

 


